
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 12.12.2014, ora 12,00 în cadrul şedinţei extraordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 25 de consilieri judeţeni.  
Lipsesc  motivat:  doamna  consilier  Bittermann  Olga  Persida,  domnul  consilier

Cojocariu Ioan, domnul consilier Spânu Ion, domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie
şi domnul consilier Roşeţi Gheorghe. 

Se supune la vot motivarea doamnei consilier Bittermann Olga Persida, domnului
consilier  Cojocariu  Ioan,  domnului  consilier  Spânu  Ion,  domnului  vicepreşedinte
Ghiorghioni Ionesie şi a domnului consilier Roşeţi Gheorghe. Se aprobă în unanimitate.

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.579/09.12.2014, comunicată domnilor
consilieri  în  scris  prin adresa  nr.IV/17187/10.12.2014,  potrivit  art.94 alin.1 din Legea
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/17099/09.12.2014  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa
locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 10.12.2014.

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  Duruţ  Aurel  –  senator  PSD,  reprezentanţi  ai

instituţiilor subordonate Consiliului  Judeţean Caraş-Severin, precum şi  reprezentanţi  ai
aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai:  Cotidianului “Jurnal de Caraş-
Severin”,  „BANAT TV”, „Radio România Reşiţa, Publicaţia on-line „Argument”, TVR
Timişoara, AGERPRES, TV Vest Reşiţa, Publicaţia on-line Reşiţa.ro, Publicaţia on-line
INFOCS.RO, Publicaţia on-line Express de Banat, Crsta Petru Blog.

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  Judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2014.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin  nr.14/27.01.2014  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  ale
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau
finanţate de către acesta, pe anul 2014, modificată şi completată. 
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3.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.133/29.08.2014 privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin
sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2014 modificată.

4.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin  nr.134/29.08.2014  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  si  cheltuieli  ale
instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de
către acesta pe sursa G, pe anul 2014 modificată şi completată. 

5.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.10/27.01.2014   privind aprobarea bugetului  de venituri  şi  cheltuieli  al  S.C.
Fabrica de Produse Lactate S.A. Oraviţa, pe anul 2014.

6.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.12/27.01.2014   privind aprobarea bugetului  de venituri  şi  cheltuieli  al  S.C.
AQUACARAŞ SA, pe anul 2014.

7.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.18/27.01.2014  privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri judeţene
şi comunale, finanţat din sume defalcate din TVA”, pentru anul 2014, modificată.

8.Proiect  de  hotărâre  privind  darea  în  folosinţă  gratuită  a  unui  spaţiu,  aflat  în
domeniul  public  al  judeţului  Caraş-Severin,în  vederea  desfăşurării  activităţii  Uniunii
Ziariştilor Profesionişti din România-Filiala Caraş-Severin. 

9.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Reţelei  de  şcolarizare  a  unităţilor  de
Învăţământ Special din judeţul Caraş-Severin  pentru anul şcolar 2015-2016.

10. Proiect  de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caras-
Severin nr.145/2013  privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa,cu modificările şi completările ulterioare.

11.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.122/ 2013 privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale Muzeului
Banatului Montan Reşiţa, cu modificările si completările ulterioare.

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.167/2014  privind  aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale Centrului
Judeţean  pentru  Conservarea  si  Promovarea  Culturii  Tradiţionale  Caraş-Severin, cu
modificările si completările ulterioare.

13.Proiect  de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.154/31.05.2011 pentru înfiinţarea si  organizarea Căminului  pentru Persoane
Vârstnice “Sfinţii Constantin si Elena”, cu modificările si completările ulterioare.

14.Proiect  de  hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.181/2013 privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale  Teatrului
de Vest Reşiţa,  modificată şi completată

15.Raport  privind  situaţia  gestionării  bunurilor  aparţinând  domeniului  public  şi
privat al judeţului Caraş-Severin, pe anul 2014.

16.Întrebări.Interpelări.
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Ţinem  astăzi  şedinţa  extraordinară  a
Consiliului Judeţean. Probabil că vom mai ţine una în 19 sau în 20, pentru că vor veni o
serie de fonduri, acum la final de an şi e păcat ca  aceşti bani să se piardă. 

Vă propun să scoatem de pe ordinea de zi, punctul 9, pentru că nu avem încă avize
conforme de la Ministerul Educaţiei. Probabil că el va fi pe ordinea de zi, în şedinţa din
19, 20 sau 21. O să vă solicit un mic efort în acest sens, chiar dacă în data de 21 este o
sărbătoare, cel puţin la Reşiţa. Ştiţi că Reşiţa este unul din cele 6 oraşe decorate, fiind oraş
martir, pentru faptul că pe 21 a început revoluţia, aici. Doar 6 oraşe, cu tot cu Reşiţa, sunt
decorate în acest sens. E cel mai înalt ordin pe care îl poate primi o entitate teritorial-
administrativă. Dar, vă anunţăm din timp când vor fi aceste şedinţe, repet, tocmai pentru
aprobări bugetare. Domnul secretar, procesul-verbal.

Domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu: Mulţumesc, domnule preşedinte. În
mape aveţi procesul-verbal al şedinţei ordinare de luni din data de 08.12.2014. Dacă l-aţi
parcurs,  dacă  aveţi  amendamente,  propuneri?  Nu  sunt.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?
Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  Judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În fapt, este o rectificare cu…
Doamna invitat Gina Pavel: 2 milioane 460.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Din care 1 milion pentru spital,  pentru

arierate, 400 de mii pentru Camera Agricolă şi 1 milion pentru profesorii din sistemul
nostru, al şcolilor speciale. Repet, sunt titluri executorii câştigate în instanţă. Aţi observat
că în toată ţara se întâmplă asemenea repuneri, după părerea mea pe bună dreptate, în
drepturi. Tot aici rectificăm şi cu 1 milion pentru angajaţii consiliului. Da?

Doamna invitat Gina Pavel: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci în realitate, e vorba de 3,4 milioane,

suma  întreagă.  Adică  tot  titluri  executorii  câştigate  de  cei  care  lucrează  în  aparatul
Consiliului Judeţean şi în direcţii subordonate. Sperăm că vom reuşi să realizăm această
reparaţie integral.  Urmează  să  mai  vină câteva precizări  de la Ministerul   de Finanţe,
undeva prin 15, 16, în legătură cu repunerea, repet, în drepturi salariale, cu atât mai mult
cu cât, ştiţi că şi atunci am spus, oricum salariile bugetarilor erau foarte mici, dramatic de
mici. Bun. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

 Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin  nr.14/27.01.2014  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli   ale
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau
finanţate de către acesta, pe anul 2014, modificată şi completată. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi acum, pe cale de consecinţă se rectifică,
celelalte execuţii bugetare ale instituţiilor subordonate de la 2 şi până la 4, inclusiv. Dacă
aveţi  aici  observaţii,  repet,  punctele  2,3  şi  4  sunt  proiecte  de  hotărâre  ce  vin  ca  o
consecinţă a rectificării de la punctul 1. N-ar trebui să fie probleme!

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Asta a fost la punctul 2 al ordinii de zi.

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.133/29.08.2014 privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin
sau finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 2014 modificată.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de milionul acela de lei care va
ajunge pentru arierate. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
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Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin  nr.134/29.08.2014  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  si  cheltuieli  ale
instituţiilor si serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de
către acesta pe sursa G, pe anul 2014 modificată şi completată. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aceeaşi situaţie.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate. 
*

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.10/27.01.2014  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  al  S.C.
Fabrica de Produse Lactate S.A. Oraviţa, pe anul 2014.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Practic,  punctele  5  şi  6  au  aceeaşi
substanţă, în sensul că nu e vorba de alocări din partea Consiliului Judeţean, pentru aceste
două companii.  E vorba de modificarea,  datorită unor schimbări de indicatori tehnico-
economici, a legislaţiei chiar în sine, în interiorul bugetului pe care ei îl operează. Dar au
nevoie, ţinând cont că sunt subordonate Consiliului Judeţean, de această aprobare modică,
formală, cum vreţi să-i spunem. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.12/ 27.01.2014   privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C.
AQUACARAŞ SA, pe anul 2014.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aceeaşi situaţie. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
Am omis  să  spun  ceva  atunci  când  am anunţat  ordinea  de  zi,  că  la  capitolul

„iniţiative, luări de poziţie, întrebări, interpelări”, avem un subiect, aş spune mai generos,
astăzi. Sunt în sală, domnii Vlădulescu şi Apostol, care au plecat cu un mandat clar din
partea noastră şi cu un mandat personal,  datorită anumitor preocupări pe care le au în
acest sens, la Bruxelles, unde au avut o serie de întâlniri cu reprezentanţii Parlamentului
European şi a altor instituţii europene, în legătură cu această cale ferată Oraviţa – Anina.
Eu o să intervin la momentul respectiv, pentru că am început şi noi un demers pe lângă
Comisia Europeană, ei lucrând la Parlamentul European, în deplasarea pe care au avut-o.
Această cale ferată, clar, poate să beneficieze de finanţări europene şi vom apela la ele. Ea
nu este în pericol să se închidă! E o informaţie apărută şi ulterior alimentată în presă, total
nefondat.  Eu am avut foarte multe întâlniri cu responsabili importanţi din căile ferate. Nu
se închide această cale ferată! Dar ea este o cale ferată veche, din 1870 şi ceva, cam aşa. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: '74.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  '74.  După Baziaş-Iam-Oraviţa,  este  cea

mai  veche  cale  ferată  de pe  teritoriul  actual  al  României.  E mai  veche  decât  celebra
Bucureşti-Giurgiu sau Paşcani-Iaşi. E clar însă, că e nevoie de o întreţinere a acestei căi
ferate, mult mai susţinută. Vechimea construcţiei, faptul că materialul rulant care circulă
acum pe această cale, este un material rulant net mai greu decât a fost atunci când s-a
inaugurat  calea  ferată.  Dar  ea  trebuie  să  fie  într-un  parteneriat  între  Ministerul
Transporturilor, Căile Ferate Române şi Consiliul Judeţean. Dacă se asociază şi cele două
primării,  Anina  şi  Oraviţa,  va  fi  cu  atât  mai  bine!  Cred  că  vom găsi  o  formulă  de
parteneriat public privat,  până la urmă,  în acest  sens.  Dar, domnul Apostol  şi  domnul
Vlădulescu o să vă spună mai mult la sfârşit, despre discuţiile lor de la Bruxelles. 

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.18/ 27.01.2014  privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri judeţene
şi comunale, finanţat din sume defalcate din TVA”, pentru anul 2014, modificată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Despre ce este vorba aici? Iniţial am alocat
o anumită sumă pentru pregătirile de iarnă. Avantajul este că iarna nu a apărut până în
acest moment şi atunci există oportunitatea să redistribuim circa 10 miliarde de lei vechi,
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de la  întreţinerea pe timp de iarnă pentru lucrări  curente  pe aceste  drumuri.  Tot  cam
aceleaşi sunt până la urmă. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  privind  darea  în  folosinţă  gratuită  a  unui  spaţiu,  aflat  în

domeniul  public  al  judeţului  Caraş-Severin,  în  vederea  desfăşurării  activităţii  Uniunii
Ziariştilor Profesionişti din România-Filiala Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Propunem să dăm un spaţiu de 36 de mp,
la IPJ,  în fosta clădire a IPJ-ului, unde este Direcţia de Patrimoniu a Consiliului Judeţean,
acestei  Uniunii a Ziariştilor Profesionişti  care sunt recunoscuţi ca o instituţie de drept
public, adică de utilitate publică. Adică, nu există nici un fel de impediment legal. Dacă
sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Punctul 9 l-am reprogramat pentru o dată ce va fi anunţată ulterior. 
*
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Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10. Proiect  de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caras-

Severin nr.145/2013  privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa,cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici 5 posturi le retrogradăm.
Domnul secretar al judeţului  Darian Ciobanu: Din vacante le transformăm şi 8

posturi le upgradăm.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dar  vacantele  le  transformăm

retrogradându-le?
Domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu: Downgradându-le.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Downgradându-le!  Când  spuneam

downgradând, se uita domnul inspector general la mine, cu un nedisimulat umor! Aşa că
ai  spus tu,  upgradare.  E o solicitare  a  spitalului  şi  e  prezent  aici,  directorul  respectiv
domnul doctor Secăşan. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.122/2013 privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale Muzeului
Banatului Montan Reşiţa, cu modificările si completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici ridicăm în funcţie un post de…
Domnul secretar Darian Ciobanu: Conservator.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De conservator. 
Domnul invitat Ţeicu Dumitru: Un post de conservator îl transformăm în post de

grafician. A rămas vacant prin decesul unei colege.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Da.  N-are  nici  o  legătură  cu  Partidul

Conservator!
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.167/2014  privind  aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale Centrului
Judeţean  pentru  Conservarea  si  Promovarea  Culturii  Tradiţionale  Caraş-Severin, cu
modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru.
Domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu: 9 posturi le ridicăm în grad.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci 9 posturi le ridicăm în grad. Domnul

Ţunea, eşti de acord?
Domnul invitat Ţunea Gheorghe: Da.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dăm  gradaţie!  Supun  la  vot  art.I  al

hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.154/31.05.2011 pentru înfiinţarea si  organizarea Căminului  pentru Persoane
Vârstnice “Sfinţii Constantin şi Elena”, cu modificările si completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Un post îl transformăm din ce, în ce?
Domnul  secretar  al  judeţului  Darian Ciobanu:  Din muncitor  calificat,  îl  facem

consilier debutant cu studii superioare, la administrativ. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine

este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Vreau să vă anunţ că pe 21 şi pe 22, sunt manifestări în centrul oraşului.
*

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.181/2013 privind aprobarea organigramei si a statului de funcţii ale  Teatrului
de Vest Reşiţa,  modificată şi completată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici transformăm un post…
Domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu: Îl upgradăm.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Îl upgradăm. Bine.  Supun la vot art.I al

hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctelor 15 şi 16 ale ordinii de zi şi anume:
15.Raport privind situaţia gestionării bunurilor aparţinând domeniului public şi 

privat al judeţului Caraş-Severin, pe anul 2014.
16.Întrebări.Interpelări.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Înainte  de  a  le  da  cuvântul  domnilor

Vlădulescu  şi  Apostol,  dacă  dumneavoastră  aveţi  doamnelor  consilier,  domnilor
consilieri, anumite întrebări, luări de poziţie? Eu vreau să vă spun că există un program de
acţiuni omagiale în Caraş-Severin şi mă refer la cel din Reşiţa, în 21, începând cu ora
10,00, aici în sala Consiliului Judeţean şi ulterior depunere de coroane şi pe 22 la Unitatea
Militară, aşa cum e o tradiţie de acum, pentru noi. Reprezentanţii Consiliului Judeţean
sunt bineveniţi. Domnul Bîtea cunoaşte exact aceste manifestări. Repet, aici, în sală încep
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manifestările,  în  care  vom  acorda  o  diplomă  de  recunoaştere  a  membrilor  primului
consiliu al Frontului Salvării  Naţionale,  cum s-a numit  el.  Consiliul  Frontului Salvării
Naţionale care a fost la Reşiţa, practic fondat atunci, în ziua de 21. Când începe la Reşiţa
revoluţia şi chiar vă supun unui vot consultativ, ideea că acelor reprezentanţi care mai
sunt în viaţă, din cei care au fost în Consiliul Frontului Salvării Naţionale, să le acordăm o
diplomă de onoare. Cine este „pentru”? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc. Acum să o
luăm cronologic.  Pe  19,  când  sperăm  că  ţinem  şedinţa  respectivă,  la  ora  12,00,  ora
şedinţei, aşa cum am votat cu toţii, la propunerea doamnei Bittermann, acordăm titlul de
cetăţean de onoare domnului Sabin Păuţa, care nu mai trebuie să fie prezentat. Este după
unii, cel mai mare muzician român, în viaţă. Oricum e o personalitate internaţională, care
s-a întors acasă şi chiar e o bucurie că îl avem aici. Deci acest titlu se acordă vineri la ora
12,00. Pe 20, Filarmonica din Timişoara concertează la Sala „Dacia”, iar teatrul împreună
cu sindicatele, bănuiesc, organizează o expoziţie.

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: În sala de la Casa căsătoriilor.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Pe ce temă? Pe tema revoluţiei?
Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe 21 sunt acţiunile despre care am vorbit,

în centru şi  pe 22 la Unitatea Militară.  Cu şedinţele,  vă anunţăm din timp.  Bun. Alte
intervenţii? Domnul Vlădulescu, te rog.

Domnul  invitat  Vlădulescu  Nicolae:  Bună  ziua.  Este  o  onoare  pentru  mine  şi
pentru prietenul meu Apostol, să vorbim în faţa dumneavoastră, despre un proiect care a
pornit clar din iniţiativa societăţii civile. Dar nu putem să nu recunoaştem, că nu am găsit
înţelegere la Consiliul Judeţean Caraş-Severin. Din prima secundă n-am întâmpinat nici
un fel de greutate, chiar ni s-a alăturat în tot ce am propus. Desigur, cu discernământul de
rigoare! Eu am idei fanteziste şi Apostol, la fel. Deci Consiliul Judeţean ne-a mai adus cu
picioarele pe pământ, lucru care nu e rău, că ne-am stabilizat într-un fel şi uitaţi că am
ajuns la Bruxelles, datorită lui Mircea Diaconu, care a preluat ideea. Săptămâna trecută s-
a  ţinut  o  şedinţă  sau  nişte  întâlniri,  pe  bază de proiecte  pentru acordarea  titlurilor  de
patrimoniu european sau despre cum putem finanţa proiecte în patrimoniul naţional. Nu
vreau să intru în detalii, pentru că întâlnirea de la Bruxelles a fost doar o întâlnire de
orientare în baza programelor care se ocupă de finanţarea unor astfel de proiecte. N-aş
vrea  să  exclud din  această  combinaţie  Banatul  de  Munte,  Consiliul  Judeţean,  Frontul
Democrat German, care se implică la fel de mult ca şi noi. Sigur, mult mai decent şi mult
mai retras, lăsându-ne pe noi în faţă. Dar să reţineţi, participă la fel de mult ca şi noi, în
toate demersurile, de a nu lăsa să se deterioreze acest obiectiv care este de patrimoniu
mondial. Aş ruga presa să nu mai aducă pe tapet, cum că se vrea închisă calea ferată, că
există  interese  oculte.  Nu e  adevărat!  Toată  lumea  vrea să  participe,  dar  în  contextul
financiar, economic şi chiar politic de astăzi, este destul de complicat să atragi atenţia din
punctul  forte  care  este  politica  şi  alegerile.  Suntem  într-o  alegere,  într-o  campanie
electorală de prin '92, în continuu. Ei, venim noi cu calea ferată Anina-Oraviţa, că se
închide  calea  ferată.  Şi  ce!  Nu  se  închide,  datorită  intervenţiei  Consiliului  Judeţean,
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datorită intervenţiei dumneavoastră şi a societăţii civile. În acest context, îi dau cuvântul
şi la prietenul meu Apostol. 

Domnul  invitat  Apostol Marian:  Şi  eu vă mulţumesc  pentru oportunitatea de a
spune aici, în faţa dumneavoastră, cam ceea ce s-a întâmplat în deplasarea de la Burxelles.
Am ajuns acolo ca urmare a unor discuţii pe care le-am avut de-a lungul timpului,  cu
domnul Mircea Diaconu. Dânsul este interesat să facă cunoscut o serie de oportunităţi
privind finanţarea  unor  elemente  de  patrimoniu,  care  se  află  pe  teritoriul  Românie  şi
pentru  aceasta  ne-a  invitat  acolo.  Au  mai  fost  câţiva  invitaţi,  cineva  din  partea
Sarmizegetusa Regia, de la Castelul Huniazilor şi de la Roşia Montană.

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Am fost singurii, doi. Restul au fost câte unul
şi n-au avut un proiect aşa de  complex şi greu, ca noi. 

Domnul invitat  Apostol Marian: Am spus dintotdeauna că este foarte important
pentru Semmeringul bănăţean, ca noi să păstrăm nivelul de dezbatere foarte ridicat, astfel
încât nimănui să nu-i mai treacă vreodată prin minte, faptul că acest obiectiv cultural,
industrial, ar putea să fie închis. Şi au apărut efecte benefice din punctul acesta de vedere!
Acum, a rămas să transmitem acest mesaj al protecţiei unui patrimoniu cultural extrem de
important pentru această zonă, extrem de important pentru România, la Burxelles şi am
făcut acest lucru. Din discuţiile avute cu diverşi experţi pe finanţări europene, e vorba de
4 experţi pe care i-am întâlnit în cele două zile, dar şi din discuţiile la care am participat în
cadru şedinţei Comisiei de Cultură şi Patrimoniu din Parlamentul European, am desprins
posibilitatea  unei  posibile  finanţări  de  care  s-ar  putea  bucura  Semmeringul  bănăţean.
Există o preocupare foarte intensă la nivelul Parlamentului European, la nivelul Comisiei
de Cultură din Parlamentul European, de a forma o serie de reţele europene de cooperare,
şi printre reţelele folosite în acest scop, este formarea unor itinerarii culturale, ca să zic
aşa.  Printre  aceste  itinerarii  culturale  s-a  amintit  acolo  şi  despre  o  rută,  chiar  aşa  se
numeşte, „Ruta patrimoniului industrial european”. În discuţiile avute pe această temă, am
ajuns la concluzia că s-ar putea pune în discuţie o rută a Semmeringurilor din Europa, o
rută în care să fie inclus şi Semmeringul bănăţean. De altfel, din toate discuţiile care le-am
avut până acum, s-a desprins ideea că există 5 astfel de căi ferate care pot fi prinse în acest
context, să zic eu, de Semmering. Este vorba de Germania, unde sunt două astfel de căi
ferate, Cehia, Austria, Italia şi România. O asemenea rută care să pună în valoare astfel de
obiective de patrimoniu, ar fi extrem de interesant şi din punct de vedere al celor de la
Comisia de Cultură din cadrul Parlamentului European. Mai ales pentru faptul, că aceste
obiective  conectează  anumite  zone  economice  la  regiuni  de  dezvoltare  extrem  de
importante.  În  cazul  nostru  este  vorba  de  regiunea  de  dezvoltare  Dunărea,  regiunea
Dunării,  o  regiune  care  din  perspectiva  Parlamentului  European  este  extrem  de
importantă. Mai mult decât atât, există iarăşi un avantaj foarte mare pe care-l putem avea,
faptul că acest patrimoniu poate contribui la dezvoltarea economică ulterioară a zonelor
economice din care fac ele parte. Pentru aceasta ar trebui menţionat faptul că, cei care
accesează astfel de fonduri, nu pot să o facă singuri. Vorbeam despre reţele europene de
cooperare în acest sens. Ca să poţi să accesezi un astfel de proiect, este nevoie să faci
parte dintr-o reţea care să  cuprindă minimum 3 parteneri.  Avantajul  nostru este  că în
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momentul de faţă, am depistat deja 5 posibili parteneri. Orice partener în plus, dă un plus
de valoare proiectului respectiv şi şanse de finanţare mai mari.

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Nu este vorba doar de şansa de finanţare, este
vorba de şansa de a include aceste obiective în patrimoniul cultural european. 

Domnul invitat Apostol Marian: Acum, beneficiind de faptul că am fost acolo sau
folosind acest prilej, am transmis din partea Consiliului Judeţean, nişte scrisori de intenţie
care să ajungă la parlamentarii din ţările europene respective, cele despre care vorbeam
anterior şi  prin intermediul  acestora la administratorii  acestor obiective de patrimoniu.
Aşteptăm, dar e o aşteptare statică şi va trebui să mai facem ceva în plus, astfel încât să
ajungem în mod direct  la  aceşti  administratori  şi  împreună  cu dânşii  să  vedem în ce
măsură putem crea acea reţea de cooperare transfrontalieră, o reţea care să aibă în vedere
înfiinţarea acestei rute a patrimoniului industrial cultural. În discuţiile de acolo, ca să vă
dau un exemplu, s-a vorbit la un moment dat despre ruta apelor minerale, o rută la care
este conectat din România şi Techirghiolul. A fost surprinzător pentru mine, să văd că una
din zonele  extrem de importante  din România,  respectiv  Herculane,  nu face parte din
această rută. Am avut şi o intervenţie pe această problemă. Am aflat cu puţină neplăcere,
dar şi cu oarecare plăcere, faptul că, chiar dacă în momentul construcţiei acestei rute nu a
fost făcut nici un fel de demers din partea oraşului Băile Herculane, ulterior a avut loc o
întâlnire între expertul care se ocupa de crearea acestei rute şi primarul de la Herculane. A
rămas ca dânsul să facă o serie de demersuri pentru a introduce în această rută culturală şi
Băile Herculane. Cred că mai sunt multe alte oraşe din România care ar putea face parte
din  acest  traseu,  dar  depinde  de  demersurile  făcute  de  administraţiile  din  zonele
respective, dacă vor reuşi să-şi găsească loc acolo sau nu. Important este că fiind prezent
în această zonă, faci cunoscut numele tău, faci cunoscute serviciile pe care le poţi oferi, în
context european. Este mai puţin probabil ca, cei care sunt interesaţi de astfel de lucruri,
să te ocolească. Ba dimpotrivă, vor căpăta un plus de interes şi cu siguranţă te vor căuta.
Este o formă în care poţi să fii prezent efectiv, pe această zonă a serviciilor.

Domnul invitat Vlădulescu Nicolae: Aş vrea, pentru încheiere, să vă spun că actul
de iniţiere şi cei care trebuie să iniţieze organizarea acestui grup de 4-5 parteneri, se va
întâmpla la Reşiţa. Cu sprijinul Consiliului Judeţean, undeva, prin februarie, aş vrea să
convocăm  toţi  factorii  de  răspundere  de  la  obiectivele  Germania-Italia-Slovenia  şi
Austria.  Deci,  împreună  construim  lucruri,  împreună  facem  lucruri.  Nu  putem  face
singuri. Degeaba societatea civilă are dorinţe, dacă nu avem sprijinul instituţiilor statului
şi  în special al  Consiliului Judeţean, nu putem face mare lucru. Avem noroc că avem
sprijinul  dumneavoastră,  avem sprijinul  autorităţilor  şi  nu  cred  că  cineva  din  judeţul
acesta are o atitudine negativă legat de acest subiect şi de acest proiect. 

Domnul invitat Apostol Marian: Pe de altă parte, oricât de mândrii am fi, ar trebui
să spunem că trebuie neapărat, pentru a da şanse mai mari unui astfel de proiect să fie
finanţat, să găsim un lider de proiect care să fie de undeva din Germania sau din… 

Domnul invitat  Vlădulescu Nicolae: Sau Austria, pentru că, constructorul tuturor
acestor obiective este austriac. 
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Domnul  invitat  Apostol  Marian:  Nu ştiu  din ce motive,  un lucru este  evident,
astfel de proiect, cu lideri de proiecte din aceste ţări, au un plus de şanse să fie finanţate.
În final vreau să mulţumesc, domnului preşedinte al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,
domnul Frunzăverde, pentru faptul că am primit şi din partea domniei sale, acest mandat
să mergem acolo şi a avut încredere în noi. Cred că am făcut tot ceea ce depindea de noi,
ca această problemă, dar hai să nu-i zic problemă, că până la urmă e vorba de un element
de patrimoniu important pe care îl avem şi nu putem să vorbim despre el ca despre o
problemă, ca acest  bun al Caraş-Severinului, să fie cunoscut şi  la nivelul Comisiei  de
Cultură din cadrul Parlamentului European. Vă mulţumesc încă odată, pentru invitaţie şi
dumneavoastră domnule preşedinte, pentru încredere. 

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Acum paralel  cu  ce  au  început  ei,  am
început  şi  eu,  demersurile  la  Comisia  Europeană,  la  doamna  Creţu,  pentru  că  practic
fondurile  însemnate  sunt  la  nivelul  Comisiei  Europene,  nu a  Parlamentului  European.
Sigur, o abordare din aceasta cât mai complexă este binevenită. Cu atât mai mult cu cât,
până la urmă ea are şi aceste atribuţii în domeniul Regio, a dezvoltării regionale. Aş vrea
să  ne  înţelegem şi  aici  va  trebui  să  găsim soluţia.  Această  cale  ferată  va  rămâne  în
patrimoniul  CFR-ului.  Problema este  următoarea,  ea  nu poate  să  iasă  din patrimoniul
CFR-ului. Căi ferate particulare, private au existat doar în Anglia, pe vremea lui Margaret
Thatcher  şi  când a  venit  Blair,  când au venit  laburiştii  la  putere,  le-au renaţionalizat,
pentru că presupune o anumită întreţinere, oameni de specialitate,  integrarea ei într-un
sistem naţional de căi ferate. Consiliul Judeţean are şansa să poată să obţină el finanţarea
şi într-un parteneriat cu căile ferate, să vedem.

Domnul  invitat  Vlădulescu  Nicolae:  Fără  un  parteneriat,  n-ar  fi  fost  posibil  o
finanţare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Da. Cam asta este realitatea. Vedem ce
poate să finanţeze Parlamentul European. Sunt convins că la nivelul Comisiei Europene,
sunt mai multe oportunităţi, dar una peste alta, bine că am început. 

Domnul invitat Apostol Marian: Prin programele despre care vorbeam, finanţarea
poate să fie până la 60% şi 40% trebuie să fie cofinanţarea.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă rog, doamnelor şi domnilor consilieri,
să-mi  aprobaţi  un concediu  în  perioada 29.12.-30.12.2014.  Dacă  sunteţi  de acord? Se
aprobă în unanimitate. Vă anunţ datele calendaristice, în perioada următoare. Mulţumesc.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                      SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                      Darian Ciobanu
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